
 

 

Beslutningsreferat   

 

Deltagere : Torben Vesterholm, Michael Jørgensen, Jytte Jensen, Dorte Mikkelsen og 

   Eivin Christensen    

Afbud: :  Tobias Knudsen og Lasse Frandsen 

Sekretær :  Jytte Jensen  

Næste møde :  Bestyrelsesmøde den 30.oktober 2024 kl. 19.00, Michael Jørgensen,    

    Langelandsvej.  

 

 

1. Siden sidst  

 

Grønne områder – ØKG har indhentet tilbud fra SLA, MR Skovservice. HedeDanmark og 

MB Erhvervsservice. 

 

SLA og MR Skovservice har afgivet tilbud på ØKGs områder. Bestyrelsen vil herefter tage stilling 

til, hvilket tilbud vi vil sige ja tak til.  

  

 

Digevej – del af Ø-Kvarterers Grundejerforening.  

Der har været afholdt ekstraordinær generalforsamling i Digevejs Grundejerforening for at tage 

stilling til, hvorvidt de ønsker at blive en del af Ø-kvarterets Grundejerforening eller fortsætter 

som Digevejs Grundejerforening. Det blev enstemmigt vedtaget, at de ønsker at blive 

indlemmet i Ø-kvarterets Grundejerforening.  Med baggrund i det afholder Ø-kvarterets 

Grundejerforening ekstraordinær generalforsamling – den 21. oktober 2024 kl. 18.45. 

 

 

Fartdæmpende foranstaltninger i forhold til trafikken på Tåsingevej og beskæring af 

hegnet. 

 

Genetablering af vejchikaner på Tåsingevej og oprettelse af en ny ifm. cykelstien. Der etableres 

3 fartdæmpende foranstaltninger i forhold til trafikken på Tåsingevej. Der er taget højde for 

indkørsler til både ulige- og lige numre langs vejen. Chikanerne er de samme som oprindeligt.  

 

I forhold til genoprettelse af hegnet langs Tåsingevej, skal disse beskæres.  

 

 

 

2. Økonomi 

Kasseren meddeler 

• Regnskab og kassebeholdning stemmer overens 

• Alle regninger til dato er betalt 

 

 

3. Status på udvalg (Fjernvarme, Hjemmeside)   

 

Fjernvarme i Ø-kvarterets Grundejerforening: 

Der har været afholdt vejsyn følgende steder: 

Delafleveringsprotokol_Hjortøvej og Bjørnøvej – Boligveje 

Delafleveringsprotokol_Siøvej - Stamvej og boligveje 

 

Øvrigt vedr. Fjernvarme: 

Bestyrelsen har påpeget over for Haderslev Fjernvarme, at vi vil have afviklet 

materialedepoterne rundt i Starup – det har ligget så lang tid, og ser rigtig grimt ud. De 

beklager, at det har taget så lang tid, men har samtidig meddelt, at det kan strække sig til 

primo 2025 førend alt er fjernet. 

 

Hjemmesiden – Status: 

Der arbejdes med siden, og det er stadig forventningen, at siden er færdiggjort inden året er 

omme. 

 
 



 

 

4. Post til foreningen – af generel betydning for alle i ØKG besvares under Post til 

foreningen. Øvrige mails referatføres ikke, men besvares direkte af en fra bestyrelsen. 

Mail til medlemmer er besvaret direkte. 

 

5. Opgaver – årshjulet 

Intet 

 

6. Eventuelt  

Intet 

  

7. Næste møde  

Bestyrelsesmøde den 20. oktober 2024 kl. 19.00 hos Michael Jørgensen, Langelandsvej. 


